
Referat af Prinsessesparkens ordinære generalforsamling 2025
Dato: 3. marts 2025
Sted: KIF lokalerne.

Side 1 af 2

Formanden byder velkommen.

1. Valg af dirigent:

Torben Hjalholt AMA 17 bliver indstillet af bestyrelsen og bliver enstemmigt valgt til dirigent.

Der er ingen protester mod, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt.

                                    

2. Valg af referent og stemmetællere

Da ingen andre er friske på opgaven, accepterer Anders Peterson AMA 15 at blive valgt til referent. 

Der er 18 stemmeberettigede og 1 fuldmagter = 19 stemmeberettigede til stede

Som stemmetæller blev Mette Romshøj AMA 5 valgt.

3. Formanden aflægger beretning

Formanden har været i kontakt med Greve vandværk. Der er opdaget flere steder, hvor asfalten er sunket,  
i de huller som Merkur har gravet til underboring. 

Derfor vil formanden nu lige komme en tur rundt og tage billeder af de steder, hvor der skal laves 
udbedringer. Hvis I kan hjælpe til med at oplyse de steder, vil det være herligt.

Ingen indvendinger i øvrigt til beretningen.

4. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab

Mette fremlægger regnskabet, som ikke har ændret sig så meget, siden sidste år.

Regnskabet bliver enstemmigt vedtaget.

5. Indkomne forslag der involverer kontingentændring

Der er ikke kommet nogen forslag.

6. Kassereren fremlægger budget for fastsættelse af kontingent.

Kasseren fortæller kort om budgettet, og da der ikke kom yderlige spørgsmål frem, blev budgettet vedtaget 
af forsamlingen.

Kontingentet for 2025 vil være på 3850 kr. 3500 kr. går til You See, 350 kr. går til Prinsesseparkens udgifter i 
øvrigt. Opkrævningen kommer ud i maj 2000 kr. og oktober 1850 kr.



Referat af Prinsessesparkens ordinære generalforsamling 2025
Dato: 3. marts 2025
Sted: KIF lokalerne.

Side 2 af 2

7. Øvrige indkomne forslag.

Der er ikke kommet nogen forslag.

8.  Valg af formand.

Mette Romshøj AMA 5, er villig til genvalg, og blev valgt uden modkanditater.

9. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer

Mikkel Deggaard BA 8 og Kenneth Bengtsson MA 49, er begge villige til genvalg, og bliver begge 
enstemmigt valgt.

10. Valg af revisor

Keld Mortensen MA 79 har ikke ønsket genvalg, efter at hans makker igennem 10 år døde i 2025.               
Ove Tastesen var suppleant i 2024, og var derfor med til at gennemgå regnskabet for 2024, i januar 2025. 
Ove Tastesen BA 2, er villig til at stille op som revisor, og blev valgt.

Men vi mangler 1 revisor mere, som vil bruge 2 timer på opgaven i januar måned. Så kom gerne ud af 
busken og tag fat i formand Anders eller kasserer Mette, som gerne vil fortælle mere om opgaven.

11. Valg af revisorsuppleant

Der var ingen som blev valgt, så den vil vi skubbe til næste år.

12. Evt. 

1. indkaldelse blev udsendt på mail den 25. januar, og omdelt den 21. i postkassen til de få.           
Infopakken blev sendt ud den 22. februar og omdelt samme dag.

Der kom en debat omkring brug af motorværktøj på søndage, men da dette forslag ikke var indsendt før 
tidsfristen, kan vi kun opfordre til, at der er flere som indsender det til næste år. Herunder blev der også 
talt om EL-værktøj / redskaber, som det er en gråzone med.

Kl. 19.30 ringer dirigenten af og siger tak for i år.

______________________________ ______________________________ 

Referent: Anders Peterson Dirigent: Torben Hjaltholt


